
Protokół Nr LVIII/22 

z sesji Rady Miejskiej w Radkowie 

z dnia 30 marca 2022 roku 

 

Otwarcie obrad – godz. 15.15 

Zamknięcie obrad – godz. 18.45 

Ad. 1 

Obrady LVIII sesji Rady Miejskiej w Radkowie otworzył Przewodniczący RM witając osoby 

uczestniczące w sesji. 

Ad. 2  

Na podstawie listy obecności Przewodniczący RM stwierdził, że obrady są prawomocne - w 

sesji uczestniczy 14 radnych (lista obecności radnych, lista obecności sołtysów oraz lista 

obecności zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu). 

Ad. 3 

Przewodniczący RM - stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie z zasadami określonymi w 

Statucie Gminy, w związku z czym stwierdził prawidłowość jej zwołania. 

Ad. 4 

Przewodniczący RM - przedstawił porządek obrad sesji w dniu 30 marca 2022 r.: 

1 Otwarcie sesji. 

2 Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3 Stwierdzenie prawidłowości zwołania sesji. 

4 Przedstawienie porządku obrad i wprowadzenie ewentualnych zmian. 

5 Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji z dnia 

25 lutego 2022 r. 

6 Wypowiedzenie się oraz zgłaszanie uwag przez radnych do treści protokołu z sesji 

nadzwyczajnej z dnia 23 marca 2022 r. 

7 Sprawozdanie z funkcjonowania klubów sportowych w gminie za rok 2021. 

8 Sprawozdanie z działalności Gminnej Rady Sportu za rok 2021. 

9 Sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z organizacjami 

pozarządowymi za rok 2021. 

10 Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021. 

11 Sprawozdanie z prac Burmistrza w okresie międzysesyjnym. 

12 Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego, na realizację zadania  

pn.: „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 3331D Wambierzyce – Raszków  

na długości 0,8 km”        – DRUK NR 1 



b) zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu miasta Radków w rejonie  

ul. Jagiellońskiej, ul. Kolonia Leśna oraz ul. Zacisze   – DRUK NR 2 

c) przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 

2022          – DRUK NR 3 

d) przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 – DRUK NR 4 

e) przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2022 roku  – DRUK NR 5 

f) wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Radków 

w 2022 roku         – DRUK NR 6 

g) niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego w 2023 roku  

         – DRUK NR 7 

h) zmian w budżecie Gminy Radków na 2022 rok    – DRUK NR 8 

13 Sprawy różne. 

14 Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący RM - zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie zmiany 

przedstawionego porządku obrad (porządek obrad stanowi załącznik do protokołu). 

 

Nikt nie złożył wniosku o zmianę porządku obrad. 

Ad. 5 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 25 

lutego 2022 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz zamieszczony 

został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. Przewodniczący 

RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 25 lutego 2022 r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 6 

Przewodniczący RM - poinformował, że protokół z sesji Rady Miejskiej w Radkowie z dnia 23 

marca 2022 r. był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miejskiej w Radkowie oraz 

zamieszczony został w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta i Gminy w Radkowie. 

Przewodniczący RM zapytał czy radni mają uwagi do protokołu z sesji z dnia 23 marca 2022 

r. 

Nie wniesiono uwag do w/w protokołu. 

Ad. 7 

Przewodniczący RM - poprosił przedstawicieli poszczególnych klubów sportowych o złożenie 

sprawozdań z działalności klubów sportowych za 2021 rok. 

 



Paweł Gorczyca - Prezes UKS „Wieża” Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 

sportowego za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Kazimierz Szydełko - Prezes UKS GIECEK Radków złożył sprawozdanie z działalności klubu 

sportowego za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Janusz Gorczycki – V-ce Prezes LZS „GRANICA” Tłumaczów złożył sprawozdanie z 

działalności klubu sportowego za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Krzysztof Toporowski – Prezes MLKS „Zjednoczeni” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie z 

działalności klubu sportowego za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Marek Niewiadomy - Prezes UKS „Victoria” Ścinawka Średnia złożył sprawozdanie z 

działalności sekcji łuczniczej za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załączniki do protokołu). 

 

Adam Kowal – sołtys wsi, przedstawiciel WLKS Wambierzyce złożył sprawozdanie z 

działalności klubu sportowego za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Piotr Mrówka – Radny okręgu Ścinawka Dolna, przedstawiciel LZS „TĘCZA” Ścinawka Dolna 

złożył sprawozdanie z działalności klubu sportowego za 2021 rok (sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokołu). 

 

Marek Kusiakiewicz – V-ce Prezes Stowarzyszenia Hejszowina złożył sprawozdanie z 

działalności klubu sportowego za 2021 rok (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionych sprawozdań. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  

Przewodniczący RM – podziękował za złożone sprawozdania. 

Ad. 8 

Roman Borkowski - Przewodniczący Gminnej Rady Sportu - złożył sprawozdanie z 

działalności Gminnej Rady Sportu za rok 2021 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań.  

Ad. 9 

Burmistrz – podziękował sprawozdawcom za sukcesy klubów oraz pogratulował ich 

zawodnikom, docenił ich wysiłek oraz zapewnił o poparciu Rady i mieszkańców gminy, a 

wszystkie podziękowania przekazał mieszkańcom, jako twórcom gminy, dzięki którym, 

poprzez dochody z uiszczania podatków, kluby sportowe są wspierane finansowo. Burmistrz 

poinformował także, że działalność sportowa w gminie zostanie poszerzona, ponieważ 

reaktywuje się radkowski klub MLKS, który obecnie oczekuje na wpis do rejestru podobnie jak  

nowopowstała grupa motocrossowa Enduro, która nabyła grunty w miejscowości Suszyna, na 

których organizuje zawody motocrossowe, co niekoniecznie podoba się mieszkańcom wsi, w 

związku z czym prawdopodobnie niebawem Gminna Rada Sportu będzie musiała zająć 

stanowisko w sprawie. Burmistrz zapewnił, że wspiera wszystkie dziedziny sportu, również 



takie jak rajdy samochodowe czy zawody motocrossowe, które są głośne. Następnie Burmistrz 

skierował prośbę do Gminnej Rady Sportu, aby informacje przekazywane sprawozdaniach nie 

były jednostronne i nie przedstawiały tylko sukcesów i osiągnięć klubów sportowych i szkół, 

ale bardzo ważne są także koszty, jakie gmina ponosi np. na rozwijanie i utrzymanie obiektów 

sportowych na terenie gminy i te informacje również należą mieszkańcom. 

 

Burmistrz - złożył sprawozdanie z realizacji Programu Współpracy Gminy Radków z 

organizacjami pozarządowymi za rok 2021 (sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu). 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

 

Ad. 10 

Marta Jurowska – Kierownik OPS w Radkowie z/s w Ścinawce Średniej - złożyła sprawozdanie 

z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2021 (sprawozdanie stanowi załącznik 

do protokołu). 

 

Przewodniczący RM - zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

 
Nikt z radnych nie miał pytań. 
 
Przewodniczący o godz. 16.36 ogłosił przerwę. 

Obrady wznowiono o godz. 16.55. 

 
Ad. 11 
Przewodniczący RM - poprosił Burmistrza o złożenie sprawozdania międzysesyjnego. 

Burmistrz - złożył sprawozdanie ze swoich prac za okres od 26 lutego 2022 roku 30 marca 

2022 roku oraz przedstawił sytuację zaległości mieszkańców gminy w płatnościach z tut. 

gospodarki odpadami, czynszu za lokale komunalne oraz dostarczenie wody i odprowadzenie 

ścieków oraz informację dot. nieobecności pracowników oświaty w 2021 r. oraz związanych z 

tym kosztów (sprawozdanie wraz z informacjami nt. zadłużenia i nieobecności pracowników 

oświaty stanowią załączniki do protokołu). 

Przewodniczący RM – zapytał, czy radni mają pytania do przedstawionego sprawozdania. 

J. Gorczycki – podziękował za przedłużenie o kolejny miesiąc połączenia autobusowego 

Tłumaczów – Nowa Ruda oraz za dopłatę dla przewoźnika na utrzymanie połączenia z powodu 

małego zainteresowania połączeniem oraz korzystanie z prywatnych przejazdów przez 

mieszkańców wsi  oraz poprosił Radę i Burmistrza o wystosowanie pisma do Starosty z prośbą 

o zapewnienie połączenia autobusowego do Nowej Rudy, w którym wyjazd byłby ok. godz. 7 

i powrót ok. godz. 15, ponieważ to obowiązkiem Starostwa jest zagwarantowanie transportu 

publicznego na terenie powiatu. Radny zaznaczył, że bezskutecznie próbował przekonywać 

mieszkańców do korzystania z obecnie kursującego autobusu i prawdopodobnie zostanie on 

zlikwidowany podobnie jak wcześniej sklep, poczta i punkt pielęgniarski.  

Burmistrz – odpowiedział, że nie ma nic przeciwko wystąpieniu Rady, ale sam nie będzie 

wstępować do Starosty ani Pani Prezes PKS-u, ponieważ występował już w tej sprawie 



dwukrotnie i dwukrotnie nie podjął współpracy, ponieważ dotacja jakiej zażądał w te sprawie 

PKS w wyniku kalkulacji była 3-krotnie wyższa, niż kwota, jaką gmina aktualnie dopłaca, 

dlatego woli dopłacać 2-3,5 tys. niż 8-10 tys. Burmistrz skrytykował także postawę 

mieszkańców Tłumaczowa, który poprzez niekorzystanie na terenie wsi i gminy z usług takich 

jak transport, przychodnia lekarska, czy szkoły sami przyczyniają się do ich likwidacji. 

Burmistrz zaznaczył, że przykłada dużą wagę do realizacji Strategii Zrównoważonego 

Rozwoju i zapewnienia w każdej miejscowości równego poziomu, ale uważa, że w gminie 

organizowane jest zbyt dużo usług społecznych, ponieważ mieszkańcy nie chcą z nich 

korzystać, jak np. darmowy bus do Karłowa, którym jeździ 5 osób, a w busie, który kursuje po 

terenie gminy, średnie obciążenie to 2-3 osoby. Zapewnił radnego, że utrzyma linię 

autobusową Tłumaczów – Nowa Ruda jeszcze w kwietniu, ale jeśli nie zmieni się 

zainteresowanie mieszkańców, nie znajdzie więcej argumentów, aby połączenie dalej istniało. 

Poprosił o zorganizowanie spotkania z mieszkańcami i ustalenie, czy są zainteresowani 

korzystaniem z autobusu.  

J. Gorczycki – zapewnił, że nie ma pretensji do Burmistrza i gminy, bo gmina robi wszystko co 

możliwe, ale zebrania z mieszkańcami nie będzie organizować, ponieważ już wielokrotnie je 

organizował i nie przyniosły skutku, więc będzie starał się indywidualnie rozmawiać z 

mieszkańcami wsi. Radny ponownie poprosił o wystąpienie Rady do Starostwa, aby w ramach 

swoich obowiązków finansowało funkcjonowanie wspomnianego połączenia autobusowego 

na terenie powiatu. 

Przewodniczący RM – zadeklarował rozmowę z Radnym J. Gorczyckim w celu wypracowania 

stanowiska i ustalenia dalszego planu działania. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

D. Bajcar – zapytała, czy od osób, które nie płacą za odbiór odpadów, będzie ten odbiór 

zaprzestany, ponieważ zauważyła, że w ciągu kilku miesięcy kwota zadłużenia bardzo 

wzrosła.  

Burmistrz – odpowiedział, że już drugi rok nie są odbierane śmieci z gospodarstw, które 

zalegają z płatnością, odcięta jest również dostawa wody od kilkudziesięciu gospodarstw, 

które za nią zalegają, ale z odpadami skutek jest taki, że zaśmiecone są drogi, zagajniki i lasy, 

zamykane na klucz punkty odbioru śmieci na osiedlach są otaczane workami ze śmieciami 

osób, które nie płacą. W ostatnich trzech dniach DSDiK przeprowadziła akcję, w której zebrano 

setki worków śmieci wzdłuż dróg, w Ścinawce Średniej nowo wybudowany rów obok Biedronki 

był w połowie zapełniony śmieciami, śmieci płyną także w rzece, społeczeństwo nie szanuje 

pracy innych ludzi, a państwo zamiast temu zapobiegać, wręcz wspiera takie zachowanie 

rozdając poprzez OPS kolejne zasiłki. Egzekucje także okazują się nieskuteczne, ponieważ 

toczy się setki postępowań komorniczych, które są umarzane z powodu niewypłacalności 

dłużników. Burmistrz stwierdził, że nie zna już innych sposobów na ściąganie zaległości. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze ma pytania. 

Nikt nie miał więcej pytań. 

 

 



Ad. 12 

DRUK NR 1 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kłodzkiego, na 

realizację zadania pn.: „Przebudowa odcinka drogi powiatowej nr 3331D Wambierzyce 

– Raszków na długości 0,8 km” 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 1. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 2 zmieniająca uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu miasta 

Radków w rejonie ul. Jagiellońskiej, ul. Kolonia Leśna oraz ul. Zacisze 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 



Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 2. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 3 w sprawie przyjęcia programu osłonowego Gminy Radków „Korpus 

Wsparcia Seniorów” na rok 2022 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 



Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 3. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 4 w sprawie przyjęcia Miejsko- Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 

2022 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 4. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 



Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 5 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radków w 2022 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 5. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 6 w sprawie wykazu kąpielisk oraz określenia sezonu kąpielowego na terenie 

Gminy Radków w 2022 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 



Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 6. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 7 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie funduszu sołeckiego 

w 2023 roku 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie 

przy 2 głosach wstrzymujących się. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 



Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały pozytywnie przy 1 głosie wstrzymującym się. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 7. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 

Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 12   przeciw - 0   wstrzymało się - 2. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

DRUK NR 8 w sprawie zmian w budżecie Gminy Radków na 2022 rok 

Przewodniczący RM - poprosił stałe komisje RM o przedstawienie opinii w sprawie 

przedmiotowego projektu uchwały. 

Bogusz Drożdż – komisja rewizyjna pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Czesława Jarzyńska - komisja skarg, wniosków i petycji pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja budżetu, planowania i mienia komunalnego pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały. 

Barbara Sobczyńska - komisja oświaty pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt 

uchwały. 

Janusz Gorczycki - komisja kultury, sportu i turystyki pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy 

projekt uchwały. 

Krzysztof Przybycień - komisja zdrowia, spraw społecznych i porządku publicznego 

pozytywnie zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały. 

Piotr Trybus - komisja spraw gospodarczych i rolnictwa pozytywnie zaopiniowała 

przedmiotowy projekt uchwały.  

Przewodniczący RM - zapytał czy ktoś z Pań i Panów radnych ma pytania odnośnie projektu 

uchwały DRUK NR 8. 

Nikt z radnych nie miał pytań. 



Przewodniczący RM - stwierdził kworum i zarządził głosowanie nad uchwałą. 

Przystąpiono do głosowania: 

Głosowało 14 radnych:   za - 14   przeciw - 0   wstrzymało się - 0. 

Wykaz imiennych głosowań stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RM stwierdził, że w wyniku głosowania uchwała została przyjęta. 

 

Ad. 13 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś chce zabrać głos w sprawach różnych. 

B. Sobczyńska – zadała pytanie, czy zakończenie remontu wiaduktu w Ścinawce Średniej 

opóźni się, bo z informacji, które posiada termin zakończenia prac miał być do końca maja. 

Burmistrz – odpowiedział, że wszystko przebiega nawet szybciej niż w planie, ponieważ 

decyzja Starosty przewidywała wyłączenie wiaduktu na 10 miesięcy, a ten termin mija na 

przełomie czerwca i lipca. Wykonawcy bardzo zależy na jak najszybszym zakończeniu prac, 

wykonane jest już bardzo dużo, w tym w całości zbudowany jest most, pozostała przebudowa 

i wykonanie dróg dojazdowych. Ruch wahadłowy pod wiaduktem prawdopodobnie będzie 

uruchomiony na przełomie maja i czerwca. Kompleksowy remont wiaduktu był konieczny z 

uwagi na wiele niebezpiecznych sytuacji, które stwarzał jego stan techniczny, jak np. 

fragmenty tynku spadające na samochody, czy nieodpowiednie oświetlenie, przez które 

wydarzył się wypadek ze skutkiem śmiertelnym. Po zakończeniu remontu wiaduktu kolejnym 

etapem będzie przebudowa stacji kolejowej, aby osiągnąć cel stworzenia stacji regionalnej 

przewozów towarowych i kompletowania pociągów towarowych, powstaje stacja kolejowa z 

peronami, niestety zabrakło pieniędzy na renowację budynku stacji. Rozbudowano także 

stację Radkowską oraz przeprowadzono szereg modyfikacji i prac związanych z utworzeniem 

pętli turystycznej przez stronę czeską, która jest perspektywą na ok. 4-5 lat.  

B. Sobczyńska – podziękowała za odpowiedź. 

Przewodniczący RM – zapytał, czy ktoś jeszcze chce zabrać głos w sprawach różnych. 

Nikt nie zabrał głosu. 

Ad. 14 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący RM zamknął LVIII sesję Rady Miejskiej w 

Radkowie.   

 

 

Protokołowała:       Przewodniczący RM w Radkowie 

Justyna Ożóg               Aleksander Mielniczuk 

      


